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فوتبال ایران

مهدی هاشم نژاد:

سه گل زدیم اما باز 
هم خمس ناراحت بود

مهدی هاشم نژاد مهاجم جوان 
تیم فوتبال تراکتور درباره پیروزی 
نفت  صنعت  بل  مقا تیمش 
نجام  می گوید: »بازی خوبی ا
دادیم، اما مربی از عملکردمان 
رضایت نداشت چون آقای خمس 
تمایل زیادی به فوتبال هجومی 
دارد و معتقد بود که می توانستیم 
با گل های بیشتری بازی را به پایان 
برسانیم. امیدوارم در بازی های 
بعد این مهم را انجام دهیم .« او با 
این که در بازی امروز حضور ندارد 
اما تیمش را برنده می داند. »من 
مقابل نفت چهار کارته شدم و این 
بازی را از دست دادم، جلوگیری از 
ضدحمله حریف و دریافت کارت 
زرد، به نفع تیم بود. پرسپولیس 
تیم خوبی است اما در بازی رفت 
با شکست آنها، نشان دادیم تا 
چه اندازه تیم خوبی هستیم. در 
این دیدار هم برای برد به میدان 

می رویم.«

پاکو خمس: 

برای بازیکن خاصی 
از پرسپولیس 
برنامه نداریم

پاکو خمس سرمربی تیم فوتبال 
تراکتور درباره بازی امروز تیمش 
 : ید می گو لیس  پرسپو بل  مقا
»پرسپولیس بازیکنان خوبی دارد. 
سعی می کنیم توپ را در اختیار 
داشته باشیم و زمانی که توپ را از 
دست می دهیم، باید نظم تیمی 
خودمان را حفظ کنیم. در تراکتور 
مهم نیست چه کسی بازی می کند 
یا نمی کند. اگر بازیکنی نباشد 
برای جانشینی او فکر می کنیم و 
مطمئن هستم آن بازیکن بهترین 
عملکرد را خواهد داشت. برنامه ای 
برای کنترل یک بازیکن خاص 
ندارم. مثلاً در اروپا برخی برنامه ای 
داشتند که مسی را کنترل کنند 
اما وقتی کسی خلاقیت خدادادی 
دارد، کنترل او سخت است. ما 
می دانیم خصوصیات بازیکنان 
چیست و درآنالیزها این موارد 
را به بازیکنان می گوییم و سعی 
می کنیم آنها را کنترل کنیم اما 
برنامه ای نداریم که یک بازیکن 
را از طرف دیگر زمین بیاوریم تا 
یک طرف دیگر بازیکن خاصی را 
کنترل کند. چون این موضوع برای 
حریف فضا ایجاد می کند. ما تیمی 
کار می کنیم و به بازیکنان خودمان 
می گوییم که درست کار کنند و این 
کاری است که انجام می دهیم.« 
او با اشاره به پنالتی های گرفته 
شده برای پرسپولیس می گوید: 
»درباره این که برای پرسپولیس 
پنالتی می گیرند اما برای ما پنالتی 
نمی گیرند، شاید چیزهایی باشد. 
شاید به همین علت است که 
چنین مسائلی برای خبرنگاران به 
سوال تبدیل شده؛ شاید عجیب 
باشد که در کل لیگ اینچنین 
است.« او قول قهرمانی نداده 
ف  هد که  یی  تیم ها «  : ست ا
لیس،  پرسپو  ، رند ا د نی  قهرما
سپاهان، استقلال و گل گهرهستند 
که هزینه زیادی انجام داده اند. 
وظیفه ما قهرمان شدن نیست 
و این رؤیایی است که به دنبال 
آن هستیم.« خمس در تمجید 
از مهاجمش این طور می گوید: 
»عباس زاده باید تمرین کند تا در 
بهترین شرایط آماده سازی باشد 
تا بیشتر به او فرصت بدهیم. 
عباس زاده جزو سه، چهار مهاجم 
برتر لیگ در زدن ضربات آخر 

است.«

محمد عباس زاده:

باز هم پرسپولیس را می بریم

محمــد عبــاس زاده مهاجــم تیــم تراکتــور تبریــز کــه یکــی از گل هــای بــازی 
رفــت را بــرای تیمــش زده بــود دربــاره بــازی امــروز می گویــد: »می خواهیم 
بــا انجــام بــازی خــوب، پرســپولیس را همچــون بــازی رفــت شکســت 
ــه  ــازی ب ــزه بالایــی دارم و اگــر فرصــت ب دهیــم. در تمامــی بازی هــا انگی
دســت بیــاورم، دوســت دارم بازهــم گلزنــی کــرده و دل مــردم آذربایجــان 

را شــاد کنــم.«

مس کرمان

مطالبات خارجی ها پرداخت می شود

حجــت جهرمــی در خصــوص عــدم دریافت مطالبــات بازیکنــان خارجی 
و پــاداش ســال گذشــته بازیکنــان مــس کرمــان می گویــد: »بازیکنــان 
خارجــی مــا مشــکلات اداری از قبیل اقامت و پروانه کار داشــتند که حل 
شــد امــا در خصــوص مطالبات احتمالاً تــا  آخر هفته پرداخت می شــود. 
در مــورد پرداخــت پــاداش بازیکنــان ســال گذشــته هنوز تاریخــی تعیین 

نشــده است.«

عیسی مرادی:

شانس ما از پرسپولیس بیشتر است

عیســی مرادی مهاجم تیم فوتبال ســپاهان در مورد رقابت نزدیک ســه مدعی 
قهرمانــی و اینکــه ســپاهان می توانــد بعــد از چند فصــل قهرمان شــود این طور 
می گویــد: »مــا بــرای قهرمانی همه چیز داریم و هیچ هدفی را جز بالا بردن جام 
دنبــال نمی کنیــم. همانطور که گفتید هر ســه تیم رقابــت نزدیکی با هم دارند، 
ولی با توجه به بازی های باقیمانده اعتقاد دارم که شانس قهرمانی ما بیشتر از 
پرسپولیس و استقلال است. امیدوارم در پایان لیگ جام را بالای سر ببریم.«

 شخصیت خمس 
برای من جذاب 

است و از همکاری 
با او لذت می برم. 

هر روز زمان زیادی 
برای تیم می گذارد 

و همیشه در 
حال برنامه ریزی، 

شناخت تیم و 
سازماندهی است 

و به هواداران 
اطمینان می دهم 

که زمان کار او 
در تراکتور فقط 

معطوف به تمرین 
نیست و پیش 

و پس از آن هم 
مثل یک کارمند در 
خدمت تیم است. 
البته یک حسرت 

هم دارم. حسرت 
می خورم که در 

زمان فوتبالم 
با چنین فردی 

نتوانستم کار کنم

 zمصاحبه

حیف که تماشاگران نیستندحیف که تماشاگران نیستند

نصرتی: نصرتی: 
پرسپولیس پرسپولیس 
 پرمهره است پرمهره است

اما ما می بریماما ما می بریم

مربــی تراکتــور نوید یک بــازی زیبا مقابل 
پرســپولیس را می دهــد. محمــد نصرتی 
فقــط افســوس غیبــت تماشــاگران را 
می خــورد. او بــا این کــه پرســپولیس را 
یــک تیــم پرمهــره می داند اما بــه پیروزی 
تیمــش در این بازی ایمــان دارد. نصرتی 
امــا از تأخیــر در انتخــاب ســرمربی تیــم 
ملــی دلخــور و انتظــار دارد که مســئولان 
فدراســیون هــر چــه ســریع تر بــه ایــن 

بلاتکلیفــی پایــان دهنــد.

همکاری با پاکو خمس چگونه 
است؟

من با مربیان زیادی کار کردم. آقای خمس 
جدا از این که عاشق کارشان هستند 
و وقت زیادی برای تیم می گذارند یک 
انسان واقعی هم هستند. قبلاً هم گفتم  

که یک فرد بسیار منطقی با اخلاقیات 
بسیار خوب. او به همه دستیاران و 
بازیکنان احترام می گذارد و برای کارشان 
ارزش قائل است. شخصیتش برای من 
جذاب است و از همکاری با او لذت 
می برم. هر روز زمان زیادی برای تیم 
می گذارد و همیشه در حال برنامه ریزی، 
شناخت تیم و سازماندهی است و به 
هواداران اطمینان می دهم که زمان کار او 
در تراکتور فقط معطوف به تمرین نیست 
و پیش و پس از آن هم مثل یک کارمند 
در خدمت تیم است. البته یک حسرت 
هم دارم. حسرت می خورم که در زمان 
فوتبالم با چنین فردی نتوانستم کار کنم. 
خیلی دوست داشتم الان فوتبالیست 
بودم و او سرمربی ام بود. خدایی نکرده 
نمی خواهم به سرمربیانم توهین و 
بی احترامی کنم و همه آنها بسیار برایم 
زحمت کشیدند اما خیلی دوست داشتم 
که به عنوان یک بازیکن با آقای خمس 

کار کنم.
باتوجه به نتایجی که به دست 

آورده اید شرایط فوق العاده ای دارید.

همان طور که اشاره کردم در کنار کادر 
فنی خوبی که داریم، بچه های تیم هم 
کامل در اختیار هستند. شما دقت 
کنید ما نسبت به تیم های پرسپولیس، 
استقلال، سپاهان،  فولاد، گل گهر و حتی 
مس رفسنجان بازیکن کمتری داریم اما 
اگر نتیجه گرفتیم دلیلش همان مسائلی 

است که به آن اشاره کردم.
امروز هم که با پرسپولیس بازی 

دارید.
به چند دلیل بازی خوبی خواهد شد. اول 
این که زمین ورزشگاه شهید سلیمانی 
کیفیت بسیار خوبی دارد و آقای خمس 
هم حساسیت زیادی روی این موضوع 
دارند که طبعاً کمک زیادی به کیفیت 
بازی دو تیم می کند. دوم این که ما و 
پرسپولیس فوتبال تاکتیکی را ارائه 
می دهیم و بازیکنانی داریم که داخل 
زمین خیلی خوب این مهم را انجام 

می دهند.
پس جای تماشاگران خالی.

ً. فوتبال بدون آنها هیچ لطفی  واقعا
ندارد. ما آخرین جلسه تمرین مان را با 

حضور آنها انجام دادیم که فضای بسیار 
خوبی هم بود. اما هواداران ما مطمئن 
باشند که از دیدن یک بازی زیبا در پای 

گیرنده شان لذت خواهند برد.
و پرسپولیس.

پرسپولیس یک تیم پرمهره و خوبی است 
که همچنان یکی از مدعیان قهرمانی 
بوده و همین هم به جذابیت بازی شان 
با ما اضافه می کند. ما شناخت خوبی از 
تک تک نفرات شان و شکل بازی شان 

را داریم.
الان شما هم شانس کسب سهمیه 

را دارید.
ما از روز اول تمرکزمان این بود که در پایان 
فصل جایگاه خوبی را به دست آورده و 
جزو تیم های بالای جدول باشیم. در 
حال حاضر هم همه تلاش مان را به کار 
می گیریم که در نهایت رضایت هواداران 

جلب شود.
برای چندمین مرتبه است که 

به عنوان بازیکن سابق پرسپولیس 
مقابل این تیم قرار می گیری و...

فوتبال همین است. به هرحال بازی 

مقابل تیم هایی که قبلاً برای شان 
بازی کردی حس و حال خاصی دارد. 
اما الان تمام تمرکزم روی تراکتور 
است چون از این تیم ارتزاق می کنم 
و امیدوارم در بازی امروز ما برنده از 

زمین خارج شویم.
سؤال آخر درباره تیم ملی که هنوز 

سرمربی اش را نشناخته است.
تفاقات و شکل  ً درباره این ا واقعا
تصمیم گیری ها در فدراسیون فوتبال 
چه حرفی بزنیم که به خودمان و دیگران 
برنخورد. آن از آقای کی روش با نتایج 
فوق العاده ضعیفش آبروی فوتبال ما 
را برد و بعدش هم مدتی فدراسیون 
را سرکار گذاشت و رفت با قطری ها به 

توافق رسید این هم از شرایط فعلی.
یکی از دستیارانش هم گفته که 
قطری ها در جریان جام جهانی با 

آنها مذاکره کرده اند.
ن  لا مسئو نه  سفا متأ  . تر بد یگه  د
فدراسیون طوری در این مدت رفتار 
کرده اند که خیلی ها دلسرد شده اند. در 
حالی که تیم ملی متعلق به همه است.

توقعات باید بجا باشد

تارتار: پاس هم قهرمان آسیا بود                         
مهدی تارتار سرمربی ذوب آهن درباره بازی 
امروز تیمش مقابل پیکان می گوید: »این 
بازی برای هر دو تیم بسیار مهم است. در 
حال حاضر، 6 الی هفت تیم هستند که 
برای بهترین جایگاه در پایان فصل تلاش 
می کنند. ما و پیکان نیز جزو این باشگاه ها 
هستیم که وقتی روبه روی هم قرار می گیریم، 
ارزش امتیازی بیشتر از سه امتیاز است. چون 
می تواند تیم برنده را به تیم های بالاتر نزدیک 
کند و تیم شکست خورده نیز به تیم های 
پایین جدول نزدیک می شود و این کار را 

برایش سخت می کند. ما در هفته گذشته 
توانستیم یکی از رقبایمان که مس کرمان بود 
را شکست بدهیم. خدا را شکر پس از چند 
هفته به یک پیروزی ارزشمند دست یافتیم. 
امروز نیز با یکی از رقبای سرسخت مان 
که تیم جوان و خوبی هستند، بازی داریم. 
کارمان سخت است. فکر می کنم زمین 
انقلاب کرج نیز کار ما را سخت تر می کند. هر 
چند که این موضوع برای هر دو تیم است. 
شاید نتوان خیلی کار تاکتیکی انجام داد. 
معمولاً زمین آنجا برای کارهای تاکتیکی و 

ترکیبی خوب نیست.« او با انتقادهایی که 
از نتایج تیمش می شود این طور می گوید: 
»متأسفانه بعضی از هواداران که به نظرم 
هوادار واقعی تیم نیستند، انتظارات بالایی 
دارند که این می تواند کار هر مربی را سخت 
کند. بعضی از هواداران می گویند ذوب آهن 
نایب قهرمان آسیاست، این به بازیکنان و 
کادر فنی ضربه بزرگی می زند. من می خواهم 
از شما یک سؤال بپرسم، آخرین قهرمانی 
ایران در آسیا برای پاس بود، این تیم الان 
کجاست؟ شما باید شرایط حال را در نظر 

بگیرید و قضاوت کنید. با گذشته نمی توان 
زندگی کرد. راه آهن و نفت تهران که قهرمان 
و نایب قهرمان می شدند و یقه تیم های 
بزرگ را می گرفتند، اکنون کجا هستند؟ در 
سال های گذشته ذوب آهن با بودجه مناسب 
برای قهرمانی بسته می شد، اما اکنون شرایط 
این گونه است و ما هم قبول کرده ایم و به تیم 
آمده ایم و به عنوان یک مربی حرفه ای شرایط 

را قبول می کنم.« 
شاید به این دلیل باشد که با سپاهان مقایسه 
می شوند: »دو تیم در یک شهر هستند اما 

اختلاف بودجه چقدر است؟ من مربی 
حرفه ای هستم و این شرایط را قبول می کنم، 
از مدیریت هم راضی هستیم و همیشه پشت 
و پناه ما بوده اند. اما انتظار برخی هواداران 
که به ظاهر هوادار هستند و در اصل تمرکز 
بازیکنان را به هم می ریزند، اصلی ترین دلیل 
این موضوع است. هر سال این تیم چند 
مربی عوض می کرده؟ نمی خواهم خیلی 
چیزها را بشکافم چون امروز بازی مهمی 
داریم. بهتر است تمرکزمان روی بازی باشد. 

ولی توقعات باید بجا باشد.«

 zنقل قول

   یکشنبه  14 اسفند 1401  سال بیست و ششم  شماره 7263

 zگفت و گو

جعفر برزگر
روزنامه نگار


